
SVEČANA AKADEMIJA OB DNEVU MLADOSTI

Od odbojke do rockerjev
Bilo je kol sc za takšno priložnost spodohi: nekaj

zanimivih športnih srečanj, števiina na novo strokovna
poznanstva. za nameček pa še (večemi) »zalogaj« za
sprostitev v obliki moderne glasbe.

Vse to in še kaj drugega smo lahko znova doživcli ob
letošnji svečani akademiji ob dnevu mladosti, ki so jo
študentje Šludentskih domov na Gerbičevi 51', OK
ZSMS in Klub B 51 pod nazivom »Palica - simbol
bratstva in enotnosti!« (v četrlek, 25. maja) pripravili na
študenlskem igrišču.

Športni del slavnostnega srečanja so to pot »odprli«
študentje in študentke (Gerbičeve), ki so se v mešani
sestavi pomerili z viškimi mladinci in mladinkami v od-
bojki (ob 14. uri). Uro kasneje so se fantje istih taborov
udarili v košarki, ob 16. uri pa še dekleta v malem
nogometu (z moškim nasprotnikom, ki pa so ga prema-
gale!).

Sportna srečanja so doživela vrhunec ob 17. uri, ko so
se študentje pomerili z jugoslovansko moško smučarsko
reprezentanco - sestavljeno izključno iz tekmovalcev, ki
trenutno služijo JLA. Kljub drugačnim napovedim so
zmagali študentje in siccr z rezultatom 4 : 3 .

V večernem koncertu, ki je potekal od 19. ure naprej,
so s svojimi skladbami nalo zabavale mladcž skupine

»Poly Karp« iz Ljubljane, »Kanal Tvid« iz Zrenjanina,
ljubljanski »Melanholiki«, skupina »Martin Krpan«, »Je
'Bent« in Jani Kovačič.

O prireditvi so dejali:
Slavica Kavčič, članica odbojkarske ekipe ŠD:
»Priznam, da se za to tekmovanje sploh nisem priprav-

ljala. Enkat ali dvakral na teden smo igrali tu na tem
igrišču lc za rekreacijo, to pa je bilo tudi vse. Včasih pa
sem redno trenirala. Mislim, da so danes na tcm tektno-
vanju več ali manj vsi tekmovalci takšni. Za nasprolnika
smo (študenlje) tokrat dobili viške mladince. Nimam
nobenega strahu. Prepričani smo, da bomo zmagali. Tudi
organizacija sama se mi zdi kar dobra, saj je bila mreža
pravočasno in v rcdu postavljena, ekipc so popolne.
poskrbljeno pa je ludi za pijačo.«

Emil Klemenčič, eden najprizadevnejSih študentov pri
organizaciji:

»Upamo. da bo vsc potekalo tako kot jc treba. Vreme
je lepo. Nismo pa odvisni zgolj od nas študentov, ampak
tudi od viških mladincev. Program sam je tak, da bi
moral pritegniti ljudi. Ne vem, kako igrajo (nogomct)
naši smučarji. Po mojem imajo gotovo vsaj sto procentov
več kondicije kot mi!«

B. VRHOVEC


